
 
 

Protokół Nr VIII/2015 
z  sesji Rady Powiatu w Kluczborku  

w dniu 28 maja 2015 r. 
 
VIII  sesję Rady Powiatu w Kluczborku otworzył o godz. 1300  Przewodniczący Rady Andrzej 
Butra. Przewodniczący Rady przywitał wszystkich radnych, pana Artura Nowaka oraz pana 
Mieczysława Czaplińskiego - członków zarządu powiatu poprzedniej kadencji, innych  
zaproszonych gości oraz pozostałych zebranych, a następnie stwierdził, że w dniu dzisiejszym 
podejmowane uchwały będą prawomocne, gdyż obecnych jest 19 radnych. 
Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzisiejszych obrad, który przedstawia  
się następująco 
1.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
a/otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/zatwierdzenie porządku obrad, 
c/zatwierdzenie protokołu z VII sesji.  
2.Interpelacje i zapytania radnych. 
3.Zapoznanie się ze Sprawozdaniem Zarządu Powiatu w Kluczborku z wykonania budżetu 
Powiatu Kluczborskiego za 2014 rok - prezentacja. 
4.Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Zarząd 
Powiatu w Kluczborku Sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2014 rok. 
5.Zapoznanie się z wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi 
Powiatu w Kluczborku za 2014 rok. 
6.Zapoznanie się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję 
Rewizyjną wniosku o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu za 2014 rok.  
7.Podjęcie uchwał w  sprawach: 
a/zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym 
Powiatu Kluczborskiego za 2014 rok, 
b/udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za rok 2014,  
c/zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu Kluczborskiego za 
2014 rok, 
d/zmiany Uchwały Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2015, 
e/zmiany wieloletniej prognozy finansowej,  
f/udzielenia pomocy finansowej Ochotniczej Straży Pożarnej w Biadaczu na zakup lekkiego 
samochodu pożarniczego do realizowania ratownictwa wodnego,  
g/współdziałania pomiędzy Powiatem Kluczborskim a Gminą Łęka Opatowska w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego, 
h/współdziałania pomiędzy Powiatem Kluczborskim a Gminą Zębowice w zakresie 
publicznego transportu zbiorowego, 
i/rozpatrzenia skargi pani P.G  na Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących   
w Kluczborku. 
8.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania radnych. 
9.Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu w Kluczborku za okres od 
21.04.2015 r. do 12.05.2015 r. 
10. Wolne wnioski i zapytania.  
11. Zamknięcie obrad. 
 
Radni nie wnieśli zapytań do porządku i jednogłośnie zatwierdzili powyższy  porządek obrad.  
Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił  Protokół z VII  sesji,   radni nie wnieśli żadnych 
zapytań i uwag do protokołu w związku z czym Przewodniczący Rady poddał go pod 
głosownie.  Rada jednogłośnie, 19 głosami za zatwierdziła protokół z VII sesji.  

 



 
Do punktu 2 porządku obrad 

 
Nie wniesiono zapytań i interpelacji. 
 

Do punktu 3 porządku obrad 
 

Pan Starosta przedstawił  Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Kluczborku z wykonania budżetu 
Powiatu Kluczborskiego za 2014 rok w formie prezentacji, która stanowi załącznik  
do niniejszego protokołu.  
Radni nie wnieśli uwag i zapytań do powyższej prezentacji. 
 

Do punktu 4 porządku obrad 
 
Pani Skarbnik odczytała  treść Uchwały Nr 107/2015 z dnia  22 kwietnia 2015 r. Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu nt. pozytywnej opinii  Regionalnej 
Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2014 rok.  
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego.  

 
Do punktu 5 porządku obrad 

 
Kolejno radna Celina Zając-Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała wniosek Komisji 
Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu w Kluczborku za 2014 rok.  
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego.  
 

Do punktu 6 porządku obrad 
 
Kolejno radna Celina Zając - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała treść uchwały  
Nr 232/2015 z dnia 21 maja 2015 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
nt. pozytywnej opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2014 rok.  
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego.  
 

Do punktu 7a porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania  
z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem finansowym Powiatu Kluczborskiego za 2014 
rok. Zgodnie z brzmieniem art. 270 pkt 4, ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach 
publicznych organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego zatwierdza sprawozdanie  
z wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego wraz z sprawozdaniem finansowym 
w terminie do dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym. Radni nie wnieśli 
zapytań do powyższego projektu uchwały i jednogłośnie podjęli uchwałę Nr VIII/65/2015  
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu wraz ze sprawozdaniem 
finansowym Powiatu Kluczborskiego za 2014 rok. 

 
Do punktu 7b porządku obrad 

 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za rok 2014. Zgodnie z brzmieniem art. 271 
pkt 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych organ stanowiący jednostki 
samorządu terytorialnego podejmuje uchwałę w sprawie absolutorium dla zarządu  
po zapoznaniu się ze: sprawozdaniem z wykonania budżetu jednostki samorządu 
terytorialnego, sprawozdaniem finansowym,   opinią  regionalnej izby obrachunkowej, 

 



informacją o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego, stanowiskiem komisji 
rewizyjnej nie później niż do dnia 30 czerwca roku następującego po roku budżetowym. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały jednogłośnie podjęli uchwałę  
Nr VIII/66/2015 w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania 
budżetu za rok 2014.  
Pan Starosta podziękował za jednogłośne głosowanie w sprawie udzielenia absolutorium 
wszystkim radnym a także członkom zarządu byłej kadencji: panu Mieczysławowi 
Czaplińskiemu, panu Maciejowi Tomaszczykowi oraz panu Arturowi Nowakowi.  
 

Do punktu 7c porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia 
skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu Kluczborskiego za 2014 rok.  
Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośne podjęli uchwałę Nr VIII/67/2015  
w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego sprawozdania finansowego Powiatu 
Kluczborskiego za 2014 rok. 
 

Do punktu 7d porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Kluczborskiego na rok 2015.  
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu uchwały i jednogłośnie podjęli uchwałę 
Nr VIII/68/2015 w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 7e porządku obrad 
 
Kolejnym przedstawionym projektem uchwały był projekt w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej. Zmiany dokonane zostały w celu zapewnienia zgodności budżetu 
powiatu z wieloletnią prognozą finansową. Zwiększono dochody bieżące o kwotę 34.094 zł, 
zwiększono dochody majątkowe o kwotę 44.000 zł., zwiększono wydatki bieżące o kwotę 
9.094 zł., zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 69.000 zł. 
Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie podjęli uchwałę Nr VIII/69/2015  
w powyższej sprawie. 

Do punktu 7f porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Biadaczu na zakup lekkiego samochodu pożarniczego  
do realizowania ratownictwa wodnego. Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie 
podjęli uchwałę Nr VIII/70/2015 w powyższej sprawie. 
 

Do punktu 7g porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie współdziałania pomiędzy 
Powiatem Kluczborskim a Gminą Łęka Opatowska w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. Gmina Łęka Opatowska jest zainteresowana powierzeniem realizacji zadania 
dowozu uczniów do szkół przedsiębiorstwu PKS w Kluczborku Sp. z o.o. na podstawie kursów 
regularnych publicznego transportu zbiorowego. Na mocy przepisów ustawy z dnia 16 grudnia 
2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym obowiązującej od 1 marca 2011 r. możliwe staje 
się zawarcie umowy współpracy pomiędzy powiatem a gminą w zakresie realizacji zadań 
określonych w w.w. ustawie oraz w ustawie z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym i w 
ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty.  

 



Współpraca polegałaby na świadczeniu usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
przez podmiot wewnętrzny Powiatu Kluczborskiego w rozumieniu art. 5 ust. 2 
Rozporządzenia (WE) Nr 1370/2007 Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia 23.10.2007 r. , 
którym jest spółka PKS w Kluczborku. Uwzględniając powyższe oraz fakt podpisania 
stosownej umowy o współpracy pomiędzy powiatem i gminą – na podstawie art. 22 ust. 1 pkt 
2 możliwe jest bezpośrednie zawarcie umowy o świadczenie usług pomiędzy gminą Łęką 
Opatowską i Powiatem Kluczborskim  a PKS w Kluczborku Sp. z o.o.  
Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie podjęli uchwałę Nr VIII/71/2015  
w powyższej sprawie.  

Do punktu 7h porządku obrad 
 

Kolejno Przewodniczący rady przedstawił projekt uchwały w sprawie współdziałania 
pomiędzy Powiatem Kluczborskim a Gminą Zębowice w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego. Gmina Zębowice jest zainteresowana powierzeniem realizacji zadania dowozu 
uczniów do szkół przedsiębiorstwu PKS w Kluczborku Sp. z o.o. na podstawie kursów 
regularnych publicznego transportu zbiorowego. Na mocy przepisów ustawy z dnia 16 
grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym obowiązującej od 1 marca 2011 r. 
możliwe staje się zawarcie umowy współpracy pomiędzy powiatem a gminą w zakresie 
realizacji zadań określonych w w.w. ustawie oraz w ustawie z dnia 8 marca 1990 r.  
o samorządzie gminnym i w ustawie z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty.  
Współpraca polegałaby na świadczeniu usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego 
przez podmiot wewnętrzny Powiatu Kluczborskiego w rozumieniu art. 5 ust. 2 
Rozporządzenia (WE) Nr 1370/2007 Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia 23.10.2007 r. , 
którym jest spółka PKS w Kluczborku.  
 Uwzględniając powyższe oraz fakt podpisania stosownej umowy o współpracy pomiędzy 
powiatem i gminą – na podstawie art. 22 ust. 1 pkt 2 możliwe jest bezpośrednie zawarcie 
umowy o świadczenie usług pomiędzy gminą Zębowice i Powiatem Kluczborskim a PKS  
w Kluczborku Sp. z o.o.  
Radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie podjęli uchwałę nr VIII/72/2015  
w powyższej sprawie.  
 

Do punktu 7i porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi pani P.G  
na Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Kluczborku. 
Radni nie wnieśli zapytań do powyższego projektu i jednogłośnie podjęli uchwałę  
Nr VIII/73/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi pani P.G na Dyrektora Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących w Kluczborku. 
 

Do punktu 8 porządku obrad 
 

Nie wniesiono zapytań i interpelacji, nie udzielono odpowiedzi.  
 

Do punktu 9 porządku obrad 
 
Przewodniczący Rady przedstawił Przyjęcie sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu  
w Kluczborku za okres od 21.04.2015 r. do 12.05.2015 r. Radni nie wnieśli zapytań  
do powyższego sprawozdania i jednogłośnie je przyjęli.  
 
 

 
 

 



Do punktu 10 porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że dokonał analizy oświadczeń majątkowych radnych 
za 2014 rok, wszelkie uchybienia i poprawki stwierdzone podczas analizowania są do wglądu 
w biurze zarządu i rady powiatu i zainteresowani radni mogą dokonać poprawek.  

 
Do punktu 11 porządku obrad 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował wszystkim 
zebranym za udział w obradach i o godz. 14.00 zamknął VIII sesję Rady Powiatu  
w Kluczborku.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała 
   Katarzyna Hołdys 

 


